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Tu nie chodzi o żadną nienawiść i wrogość, ale o krzywdzenie
ludzi bezbronnych (starców, kobiety, dzieci), których nie miał
kto obronić, bo mężowie byli na wojnie. Tego okrucieństwa
dopuścili  się  Ukraińcy  w  czasie  rzezi  wołyńskiej.  Serce
krwawi, że w dzisiejszych czasach są nawet Polacy, którzy
krytykują  ludzi  oczekujących  od  Ukraińców  przeprosin.  Czy
tylko Leszek Miller potrafi publicznie poruszać tę kwestię?
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